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Bestyrelsens beretning, 2017/2018 

Bestyrelsen har i det forgangne år arbejdet med flere projekter. 

Til orientering er vores afdelingsmøde, som vi plejer at afholde i foråret, blevet ændret så det 

fremover afholdes i efteråret. Dette skyldes at Lejerbo’s Administration har ønsket at få flyttet 

regnskabsperioden på grund af travlhed. 

Vi har fået etableret undergrundscontainere, som gerne skal resultere i en årlig besparelse på 

ca. 20.000 kr. på renovation. Skaktrummene er lukket og kan ikke benyttes mere. Beboerne 

opfordres til at sortere deres affald korrekt.  

Vi har fået opsat nye entreskabe med skydedøre, leveret af St. Ajstrup Hvidevarer. Arbejdet 

forløb uden problemer. Der er dog et par steder der kræver reparation. 

Entredørene er udskiftet. Arbejdet har givet en del udfordringer fordi der er meget stor forskel 

på målene i de forskellige lejligheder. Der bliver udført reparationer når alle døre er isat. 

Arbejdet vedrørende nye køkkener er på stand by, da Lejerbo p.t. ikke har en leverandør. 

Vedrørende varmekapacitet i radiatorerne i stuen er anlægget blevet kontrolleret og reguleret, 

så de skal ikke udskiftes. Der er sendt vejledning ud til alle beboere vedrørende brug af 

radiatoren. 

Der er etableret fibernet fra ENIIG. 

Bestyrelsen vil foretage oprydning i kældrene i løbet af oktober måned. Det er ikke tilladt at 

hensætte møbler m.v. i kældergangene og beboerne opfordres til at fjerne hvad de har 

stående. Der skal også ryddes op i cykler, så er der beboere der har cykler stående der ikke 

benyttes vil vi også gerne have dem fjernet. 

Der sættes en reol op i vaskehuset til gratis genbrugsting. Beboerne kan aflevere småting de 

ikke benytter, f.eks. bøger, blade, musik, nips og legetøj. Har man større ting man gerne vil 

forære væk eller sælge kan man sætte en seddel med billede af genstanden op på reolen. 

Af planlagte/kommende  arbejder vil opgangene blive malet i løbet af 2019. 

Bestyrelsen opfordrer beboerne til at overholde husordenen. 
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